
 

 

 

 

 

 

Commissie 2 ‘Tienen werkt’:  

lokale economie en interne organisatie 

 

verslag van 25-11-2019 van 19-20u10 

verslaggever Lucia Dewolfs 

voorzitter Lucia Dewolfs 

agenda agendapunten van schepenen Huts en Poffé 

aanwezig Gijsbrechts Huts, Jan Debroeck, Werner Thomas, Eddy Poffé,  Peter Loosen, Rudi Hendrickx, 

Christophe Hendrickx, Lucia Dewolfs; Jan Debroeck, Daniel Vanluyten, Liesbeth Vanderloock,  

Joël Dereze, Karin Struyff, David Gelade 

  

verontschuldigd   :   Werner Thomas 

   

 

 

 

Opgelet : welke communicatie er bij de uitnodiging ook verschijnt : startuur van commissie is 19u! 

 

1. Goedkeuring  verslag van de vorige vergadering (21/10/19) 

Het verslag werd niet tijdig op de deelsite geplaatst 

  

2. Agendapunt: schepen Huts 

 

Gezamenlijke verkenning en invulling van de vragenlijst op website www.tienen.be/geef-je-mening-over-de-

communicatie  

Werd via Social media en de website van de stad, verspreid aan alle inwoners van Tienen 

Werd ook verzonden per brief (met 1 document in ) aan 2000 adressen. 

Kan online x keer ingevuld worden; indien per brief kan het maar 1 keer ingevuld worden (tenzij  het gezin 

copies neemt van de brief) 

Doel van deze gezamenlijke invulling : indien je als GR wordt aangesproken ken je de vragen en kan je het 

doel verklaren m.n. het stadspersoneel op de juiste manier/gerichter inzetten. 

Tegen het voorjaar 2020 worden de resultaten van deze enquête bekend gemaakt 

 

3. Agendapunt: schepen Poffé 

 

3.1. afbakening van de handelskern (de kogel is eindelijk door de kerk) 

 

De afbakening is belangrijk in functie van te nemen maatregelen 

Trachten de kern zo compact mogelijk te maken - gezien het dalend aantal handelspanden -  

en de kern zoveel mogelijk invullen/ingevuld doen blijven en worden, met handelspanden 

Herwaarderen vd belevingswaarde in de stad – handelscentrum attractief maken 
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Samengevat : cfr bijlagen bij het agendapunt van de GR 

Concreet : Peperstraat (is een aanloopstraat) en Minderbroederstraat niet 

                  Gilainstraat, bovenste stuk is buurt-bewonersstraat (incl oude vestenstraat en waaibergstraat) 

                                       onderste deel is aanloopstraat. 

                  Veemarkt/Kalkmarkt accent leggen op horeca 

                  Het is nu al zo historisch gegroeid dat de 2 belangrijke handelskernstraten  

                  de Leuvensestraat en Nieuwstraat zijn. 

Begrip Aanloopstraat : is een straat die aangeeft dat je het echte winkelcentrum nadert 

Gevolg afbakening : In de handelskern blijft een winkel een winkel. 

Doel : Boodschap geven aan starters : je ‘moet’ je vestigen id handelskern  

Deze kern zal aantrekkelijk(er) gemaakt worden) 

 

 

In de Leuvensestraat komen er geen parkings bij 

Schepen Poffé zou graag in het midden vd Leuvensestraat een stationeersplek (vb tss 9-11 en 14-15) 

willen toevoegen 

 

Ter info : de vroegere parking ‘Boterbloem’ is betalend actief (apcoa) 

 

Beter kenbaar maken vd parkeermogelijkheden en parkeerroutes 

Informatief aan elke ‘poort’ aanduiden welke parking, waar is en hoeveel plaatsen er zijn 

(elektronische opvolging van in- en uitrijders is veel te duur) 

 

Igv leegstand eigenaars aanzetten om intss de panden proper/levendig te houden (cfr aanbevelingen in 

brief Bart Debbout) – er moet een fraaier beeld komen vd handelskern 

 

Volgende stap : aan deze afgebakende kern moet nu een RUP gekoppeld worden 

Deze afbakening kan nu basis worden van een subsidieaanvraag 

Deze afbakening werd besproken met Kwixx (daarom zijn dit niet alle handelaars) 

De schepen geeft opdracht aan de dienst economie, een subsidieaanvraag dossier op te starten 

 

 

Koppeling aan mobiliteit, moet ook nog gebeuren en kan mogelijks subsidie van Vlaanderen opleveren 

 

4. Agendapunt: Varia 

 

 

Er zijn geen variapunten 

Dank aan de aanwezige raadsleden. 

 

 

 

 

 

 

 


